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Zápisnica č. 1/2023 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 8.3.2023 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Vladimír Guoth 

Poslanci:                M. David. P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Kontrolórka obce:  PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka:       Ivana Cibuľová 

 

 
Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa kontrolórky obce z vykonanej kontroly 

5. Úprava rozpočtu 

6. Dohoda o používaní súkromného motorového vozidla na služobné 

účely 

7. Informácia o akciách a prácach v obci 

8. Doplnenie členov do sociálno – kultúrnej komisie v obci Ivachnová 

9. Rôzne. 

10. Záver 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom 

a dal hlasovať za program. 

Prebehlo hlasovanie za program 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 2/ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
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Starosta určil zapisovateľku Ivanu Cibuľovú a overovateľov zápisnice:  Patríciu Huntošovú 

a Ing. Tomáša Ragulu. 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

  

K bodu 3/ 

Kontrola plnenia uznesení 

Starosta – informoval prítomných, že hasičská zbrojnica bola presťahovaná, v pôvodnej 

parkuje traktor. Cenu za prenájom miestnosti hasičskej zbrojnice sme ešte nestanovili. 

K opilovaniu stromov sme sa ešte nedostali. Starosta odkázal susedom Ľ. Senka, aby opílili 

strom, ktorý zasahuje do ich pozemku. 

K bodu 4/  

Správa hlavnej kontrolórky obce z vykonanej kontroly 

Kontrolórka obce – predniesla Správu hlavnej kontrolórky Obce Ivachnová o kontrolnej 
činnosti v obci Ivachnová v roku 2022 a Správu z vecnej a formálnej kontroly uznesení 
prijatých Obecným zastupiteľstvom Obce Ivachnová v roku 2022 a zverejnených na web sídle 
obce. 

Správy sú zverejnené na internetovej stránke obce Ivachnová. 
https://www.obecivachnova.sk/samosprava/hlavna-kontrolorka-obce/dokumenty/ 

 

K bodu 5/ 

Úprava rozpočtu obce 2022 

Kontrolórka obce – predniesla rozpočtové opatrenia starostu obce  

1) Rozpočtové opatrenie č. 18/2022  zo dňa 20.12.2022, ktorým sa navyšujú rozpočtové 

prostriedky v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona č. 583/2004 Z.z. v sume 

2 669,17 € 

 

2) Rozpočtové opatrenie č. 19/2022  zo dňa 21.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

3) Rozpočtové opatrenie č. 20/2022  zo dňa 22.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 
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4) Rozpočtové opatrenie č. 21/2022  zo dňa 23.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

5) Rozpočtové opatrenie č. 22/2022  zo dňa 26.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

 

6) Rozpočtové opatrenie č. 23/2022  zo dňa 27.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

7) Rozpočtové opatrenie č. 24/2022  zo dňa 28.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

 

8) Rozpočtové opatrenie č. 25/2022  zo dňa 30.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

9) Rozpočtové opatrenie č. 26/2022  zo dňa 31.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

 

10) Rozpočtové opatrenie č. 27/2022  zo dňa 31.12.2022, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie Rozpočtové opatrenia starostu obce 18-27/2022 

Kontrolórka obce ďalej predniesla: 

Rozpočtové opatrenie č. 28/2022  zo dňa 7.3.2023, ktorým sa menia celkové výdavky 

rozpočtu obce na rok 2022 o sumu 2 800,- € 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 6/ 

Dohoda o používaní súkromného motorového vozidla na služobné účely 

Starosta- predniesol znenie Dohody o používaní súkromného motorového vozidla na 

služobné účely. 
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Dohoda určuje spôsob Náhrady cestovných výdavkov  

1. Jazdy v okresoch Ružomberok, Liptovský Mikuláš a Dolný Kubín  

a) starosta má nárok na úhradu cestovných výdavkov tak, že na jazdy v okresoch 

Ružomberok, Liptovský Mikuláš a Dolný Kubín má nárok na paušálnu úhradu cestovných 

výdavkov vo výške .... € mesačne na základe uznesenia OZ Obce Ivachnová č.  zo dňa 

............. .  

b) Starosta bude evidovať všetky vykonané pracovné cesty na predpísaných tlačivách ( 

cestovný príkaz ). 

2. Jazdy mimo okresov Ružomberok, Liptovský Mikuláš a Dolný Kubín  

a)  starostovi patrí za každý 1 km jazdy sadzba základnej náhrady a náhrada výdavkov za 

spotrebované pohonné látky podľa § 7 ods. 4 zákona č. 283/2002 Z.z.  o cestovných 

náhradách. 

b) starostovi patrí náhrada ostatných výdavkov súvisiacich s výkonom pracovnej činnosti, a to 

parkovné a poplatky súvisiace so zakúpením diaľničných známok.  

c) starosta preukáže vyúčtovanie cestovných výdavkov dokladom o úhrade pohonných látok 

čerpaných v čase výkonu činností podľa článku I. tejto dohody. Starosta bude evidovať všetky 

vykonané pracovné cesty na predpísaných tlačivách ( cestovný príkaz ). 

d) Poplatky súvisiace s prevádzkou cestného motorového vozidla, t. j. zákonné a havarijné 

poistenie, opravy týkajúce sa osobného motorového vozidla znáša počas celej doby platnosti 

tejto dohody starosta. 

Dňa 24.11.2022 bolo prijaté uznesenie OZ  č. 53/2022 o výške mesačnej paušálnej náhrade 

za cestovné vo výške 130 € a mesačnej paušálnej náhrade za telefón 30 €. Starosta navrhuje, 

aby sa kúpil služobný telefón a nebude poberať mesačný paušál za telefón .Pretože nebola 

urobená Dohoda o používaní súkromného motorového vozidla na služobné účely na 

konkrétne auto, uznesenie č. 53/2022 zo dňa 24.11.2022 je potrebné zrušiť a prijať nové 

uznesenie výške mesačnej paušálnej náhrade za cestovné. 

Starosta dal hlasovať o zrušení uznesenia č. 53/2022 zo dňa 24.11.2022 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

Starosta -  navrhuje aby sa mu mesačná paušálna náhrada za cestovné  zostala vo výške 

130,- €. 

Starosta dal hlasovať za mesačnú paušálnu náhradu vo výške 130,- € 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  
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Poslanci diskutovali o Dohode o používaní súkromného motorového vozidla na služobné 

účely. 

Ing. T. Ragula - sa spýtal, ako to bude ak obec dostane auto z ministerstva. 

Kontrolórka- dohoda sa môže kedykoľvek prehodnotiť. 

Starosta dal hlasovať za Dohodu o používaní súkromného motorového vozidla na služobné 

účely, ktorá bude uzatvorená medzi obcou a Vladimírom Guothom, starostom obce.  

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 7/ 

Informácia o akciách a prácach v obci 

 

Starosta – informoval, že prebieha kolaudácia budovy hasičskej zbrojnice  a odovzdá sa do 

správy DHZ. Vodári cez zimné obdobie zastavili práce na budovaní kanalizácie, s prácami 

začali pred týždňom. Keď bude vyhlásená výzva na dobudovanie kanalizácie obec sa do nej 

zapojí. 

Starosta – informoval, že je vyhlásená výzva na fotovoltické panely. Ak by sme sa rozhodli 

zapojiť do výzvy, mohli by sa osadiť na budovu materskej školy. Starostovi sa ponúkla firma 

na spracovanie a podanie žiadosti.  

Poslanci OZ zobrali na vedomie, že sa bude realizovať príprava projektu na fotovoltické 

panely. 

 

Starosta – na základe viacerých podnetov od občanov na rozšírenie kultúrneho domu oslovil 

projektanta na vypracovanie návrhu štúdie. 

P. Huntošová – vyzvala, že treba preveriť podmienky k výzve na športoviská. 

Ing. T. Ragula – informoval sa, či iné obci si dávajú robiť žiadosti firmám. 

Kontrolórka – aj iné obce si dajú spracovať žiadosti firmám, je to náročná a zdĺhavá práca. 

Starosta – prezentoval cenovú ponuku na tabuľu s erbom obce od pána P. Davida. V obci by 

sa osadili tabule na dvoch miestach: pri farme Likavčan a pri ceste 1/18 . 

P. Huntošová – prezentovala návrh erbu obce pána M. Kubernáta. Na facebooku Mgr. T. 

Kubačka zverejnil anketu na vizualizáciu erbu obce, kde sa občania vyjadrovali k návrhom. 

M. Likavčan – ponúkol, že firma Likavčan sponzorsky zaplatí 1 tabuľu s erbom obce 

s kompletným osadením pri ich farme. 
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Starosta – preverí cenu konštrukčného osadenia erbu obce 

K bodu 8/ 

 

Doplnenie členov do členov do sociálno – kultúrnej komisie v obci Ivachnová 

P. Huntošová -  prezentovala ukončenie mandátu člena sociálno – kultúrnej komisie v obci 

Ivachnová. 

Pani Ing. Ivana Brveníková sa vzdáva členstva v sociálno – kultúrnej komisii v obci 

Ivachnová. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie ukončenie mandátu člena  sociálno – kultúrnej komisie v obci 

Ivachnová Ing. Ivany Brveníkovej. 

P. Huntošová-  navrhuje nových členov do sociálno – kultúrnej komisie v obci Ivachnová 

Ing., Mgr. Martinu Zuskinovú 

Martu Baďovú – s účinnosťou od priznania starobného dôchodku sociálnou poisťovňou 

Prebehlo hlasovanie za menovanie členov do sociálno – kultúrnej komisie v obci Ivachnová 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 9/ 

Rôzne 

Ing. T. Ragula- prezentoval podnety od občanov 

Podnet č. 1.  Oprava krytu dažďovej kanalizácie na ulici medzi Kúriou a novou 

hasičskou zbrojnicou (prepadnutý kryt) 

Podnet č. 2 Úprava krajnice cesty pri budovanej bytovke p. Jarottu, šírka cesty je 

zúžená, zákruta, (dve vozidlá sa neobídu), vysypať  štrkom krajnicu – 

jedná sa o obecný pozemok 

Podnet č. 3 Komunikovať a vyzvať spoločnosť Convert + Trade, spol.s.r.o., Vápenka 

5, Ružomberok, PSČ 034 01, SR, IČO: 36381837 a zodpovedať otázky:  

1) Či je už  výrobná  budova na parcele č. 838/167 v katastrálnom 

území obce Ivachnová skolaudovaná, ak nie dokedy je posunutý 

odklad kolaudácie? 

2) Znečisťovateľom, ktorého stupňa je spoločnosť Convert + Trade, 

spol.s.r.o. so svojou výrobnou prevádzkou umiestnenou na parcele 

č. 838/167 v katastrálnom území obce Ivachnová.  
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3) Či boli vykonané skúšky merania hluku a s akým výsledkom? – 

sťažnosti občanov na hluk. 

S odpoveďami na otázky z podnetu č. 3 žiadam do konca mesiaca 

marec 2023 vyrozumieť písomne p. Štefana Kubeka, bytom 

Ivachnová 267 

 

Starosta – odpovedal postupne na jednotlivé podnety 

Podnet č. 1. – krytky sú hotové, dali sa pozinkovať a osadia sa 

Podnet č. 2. – starosta volal pánu Jarottovi, aby upravil krajnicu cesty 

Podnet č. 3 - spoločnosť Convert + Trade, spol.s.r.o preklasifikovala stredný zdroj znečistenia 

ovzdušia na malý zdroj znečistenia a skúšobná prevádzka bola pozastavená. Stavebné 

povolenie je predĺžené do konca roka 2023. Znečisťovanie j 1. stupňa. Skúšky merania hluku 

doručí pani Vozárová (konateľka spoločnosti Convert + Trade, spol.s.r.o) na obec a následne 

sa vyrozumie pán Š. Kubek. 

Ing. T. Ragula- navrhol aby sa zaoberali riešením posypu komunikácií. Navrhuje spoluprácu 

s inými obcami, opravu nášho posýpača alebo kúpu nového posýpača. 

Starosta – povedal, že cesty boli posypané a pozametané. Môže sa kúpiť nový posýpač. Predá 

sa drvič konárov a kálačka, treba len doriešiť skladovanie štrku. 

M. David – aj on je za kúpu nového posýpača, navrhuje aby sa kúpil vrecovaný štrk. 

Ing. T. Ragula- informoval sa či máme odsledovanú spotrebu plynu. 

Starosta – sleduje spotrebu plynu, ak budeme mať priemernú spotrebu za 500 € bude 

spokojný. 

P. Huntošová – zaujímala sa či nás občania kontaktujú prostredníctvom internetovej stránky, 

využitím služby ,, Kontaktujte nás“. 

I. Cibuľová-  občania danú službu nevyužívajú, ale kontaktujú nás prostredníctvom mailu, 

telefonicky alebo osobne. 

P. Huntošová – informovala sa či je nejako dohodnutá údržba parku Rybník alebo aleje so 

zložkami obce. 

Starosta – zúčastňuje sa na výročných schôdzach dôchodcov aj záhradkárov a tam ich vyzýva 

na spoluprácu. 

P. Huntošová – chce nadviazať lepšiu spoluprácu so záhradkármi a dôchodcami. 

Starosta – navrhuje, aby sa na Rybníku zrealizovala  výsadba drevín a umiestnila lanová 

dráha. 

P. Huntošová – poukázala, že treba označiť nosnosť mosta. 
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Ing. T. Ragula- prezentoval, že Ing. M. Gmitter navrhuje vyznačiť vzdialenosť medzi autami 

a informoval sa na možnosť premenovať most , ktorý je evidovaný ako ,, Lávka pre peších“. 

Starosta – na moste nemôže byť zavesený plyn, preto je to,, Lávka pre peších“. 

P. Huntošová – prezentovala pripravované akcie sociálno kultúrnej komisie: Uvítanie detí do 

života a Deň matiek. 

M. David- navrhuje revitalizovať dreviny v areáli materskej školy a okolo parkoviska pred MŠ.  

Starosta – obec podá žiadosti o výrub drevín.      

M. Likavčan – opýtal sa ako sa bude využívať futbalové ihrisko a poukázal na zničené 

oplotenie ihriska. 

Starosta – do oplotenie sa nám v súčasnosti neoplatí investovať, ihrisko je na súkromných 

pozemkoch. 

P. Huntošová- bola za to aby sa zrušila zmluva s pánom Jágrom na prenájom ihriska, aby bola 

možnosť chodenia detí na ihrisko a organizovania akcií, ako napríklad Deň detí. 

Ing. T. Ragula- informoval sa kedy sa ide začať s akciou chodník na ,, Novej ulici “ 

Starosta – až keď dostaneme peniaze z MAS. 

Ing. T. Ragula- informoval sa po ktorej strane cesty bude chodník smerom na cintorín. 

Starosta – popri domoch a lampy budú na kraji cesty. Celá cesta má šírku 7 m. 

 

K bodu 10/ 

Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí OZ. 

                                                                                                       Vladimír Guoth                    

                                                                                                           starosta obce 

 

Zapísala : Ivana Cibuľová 

Overovatelia:  Patrícia Huntošová 

                       Ing. Tomáš Ragula 
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